
Finansudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 22. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 370
Aktstykke om etablering og drift af decentrale overvågnings- og analysefunktioner i sund-
hedsvæsenet

Spørgsmål 1
Vil ministeren redegøre for, om Folketinget vil blive orienteret om indkomne cyberangreb 
f.eks. årligt eller lignende, således at der kan opnås et kendskab til risikobilledet, eller om 
det vil skabe udfordringer i forhold til fortrolighed m.v.?
Spørgsmålet er stillet uden opsættende virkning.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 29. september 2022.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jens Joel
formand
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